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Harde val voor
het gezicht
van de Spido

Tunneltje was
plots een
zwembad

Wonen:
Eerst de haard,
dan het huis
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De gemeenteraad moet nog een be-
sluit nemen over de Kuip, maar de
plannenmakers weten al hoe het er
op Varkenoord en omgeving gaat
uitzien. Naast een nieuw stadion
zou de Kuip - weer in oude staat -
kunnen blijven staan.
,,Wat ReddeKuip wil is dapper,

maar dat redt de Kuip niet echt,’’
menen Wouter Vanstiphout en Mi-
chelle Provoost van Crimson. In hun
voorstel, uitgevoerd op verzoek van
het door Feyenoord en de Kuip uit-
verkoren consortium met bouwer
VolkerWessels en architect Meyer en
van Schooten, wordt het huidige on-
derkomen van Feyenoord ‘terug ge-
restaureerd’.

LUIFEL TERUG
,,Dus de overkapping eraf, de sky-
boxen weg en de luifel terug. Dan
maakt de Kuip ook weer kans om
een rijksmonument te worden.’’
Er mag geen sprake zijn van sloop

van het stadion uit 1937, onderstre-

pen beiden. ,,Daarvoor is de Kuip te
belangrijk voor Rotterdam.’’ Ze zien
voor het complex nog zeker een rol
weggelegd. ,,Het zou het hart van de
nieuwe sportcampus kunnen wor-
den. We denken aan onderwijs en
sport, van groot belang voor de aan-
pak van Rotterdam-zuid.’’
Het derde leven van de Kuip hoeft

geen concurrent voor het nieuwe
stadion te worden, stellen ze. ,,We
hopen dat er een business case voor
de twee stadions kan komen.’’
Volgens Vanstiphout is de Kuip

nog in goede staat. ,,Anders was-ie
in 1994 wel afgebroken. Het is een
kwestie van commercie. Het nieuwe
voetbal vraagt om een nieuw sta-

dion, met moderne voorzieningen.
Maar dan hoef je de Kuip toch niet
te slopen?’’
De Rotterdamse politiek praat

donderdag over de renovatieplan-
nen voor het stadion. De mensen
van ReddeKuip, die een derde ring
op de voetbaltempel willen bouwen,
houden dan een presentatie.
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‘Kuip én nieuw stadion’
ROTTERDAM • Bouw een
nieuw Feyenoord-stadion
in Rotterdam-zuid, maar
behoud de Kuip. Met dat
plan van het Rotterdamse
architectuurhistorisch
bureau Crimson krijgt de
discussie over de Kuip
een nieuwe wending. Vol-
gende week praat de Rot-
terdamse politiek over
het stadion.

GERT ONNINK
MARCEL POTTERS

Dit is de toekomst: een nieuw stadion (boven), mét behoud van de Kuip. ILLUSTRATIE MEYER EN VAN SCHOOTEN
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A.S. ZONDAG OPEN!

KEUKEN
KOOP
ZONDAG
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SLIEDRECHT DEZE ZONDAG OPEN

ZAANDAM ELKE ZONDAG OPEN!
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Vast voor handel
‘sojacocaïne’
Een 31-jarige Rotterdammer is
deze week aangehouden voor
bemiddeling bij een drugscon-
tainer. Begin januari werden al
vier mannen aangehouden naar
aanleiding van een vondst van
40 kilogram cocaïne, die was
opgelost in flessen sojasaus. De
container kwam uit Suriname.
De cocaïne, ter waarde van on-
geveer 1,2 miljoen euro, is in be-
slag genomen en vernietigd.
Ook de rest van de partij soja-
saus is uit voorzorg vernietigd.
De Rotterdammer zit vast. AD100
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Leenogeenkeer
extra te zien
De documentaire Lee To-
wers, The Voice is van-
avond opnieuw te zien op
het International Filmfesti-
val Rotterdam. De docu-
mentaire is een groot suc-
ces, aldus de organisatie.
De extra voorstelling vindt
om half tien plaats in de
Schouwburg. Zaterdagoch-
tend wordt de film zoals
gepland ook nog een keer
vertoond in LantarenVen-
ster.

DEN HAAG

Sterabonnement
overwogen
De provincie Zuid-Holland over-
weegt vanwege de problemen
met hoge bustarieven in de
Hoeksche Waard, de herintro-
ductie in dit gebied van het net
afgeschafte sterabonnement.
Een andere oplossing voor de
problemen met de hoge tarieven
van vervoerder Arriva is volgens
de provincie een goede compen-
satieregeling voor reizigers. Ge-
deputeerde De Bondt is woe-
dend op het bedrijf. Het is al de
tweede keer binnen een paar
maanden dat Arriva foute cijfers
aanleverde. Beide malen deed
de vervoerder alsof het na het
afschaffen van de sterabonne-
menten wel meeviel met de
prijsstijgingen voor busreizigers.


